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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2013  
 
 
 
 
MUDr. Selecký: 
Na minulom zastupiteľstve som mal interpeláciu  z dôvodu upozornenia, eventuálne dotazu 
na garážové miesta, ktoré sú už odkúpené do osobného vlastníctva na lokalite garáži Sever. 
Za tie dva mesiace som zatiaľ nepobadal žiadnu zmenu. Zaujímalo by ma, či majitelia 
voľných pozemkov na ktorých nie sú postavené garáže boli upozornení nato, že si majú 
udržiavať na svojich pozemkoch poriadok, eventuálne či v tejto veci bolo konané. Ďakujem. 
 
Ing. Princík: 
Pán poslanec má asi na mysli tie preluky, čo sú medzi garážami  a každý majiteľ je povinný 
sa starať o svoj pozemok. Boli aj upozorňovaní aj telefonický, písomne neboli zatiaľ, takže 
vedia, čo majú robiť. Tam sú ešte voľné garáže na Severe, toho celého garážového komplexu, 
kde mali byť garáže pre nákladné autá, s tým je väčší problém. Tam technické služby to riešia 
permanentne.  
 
Ing. Kolesár: 
Keďže ale neviedlo telefonické upozorňovanie k náprave, pristúpime k písomnému 
upozorneniu, aby sme mali jednoznačný dôkaz o tom, že upozornení boli predtým, než 
prikročíme k udeľovaniu pokút v zmysle platných všeobecne záväzných nariadení.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 24.4.2013 
 
 
 
 


